
Program Alfy 

 

1. Úvodní večer:   Jde v životě ještě  o víc? (aneb Je křesťanství nudné nepravdivé nebo zbytečné?)  

Tento večer by měl být ukázkou a pozvánkou, jak bude Kurz Alfa probíhat. Je možno nás otestovat, 

jestli je Alfa opravdu pro vás, nebo ne. Kdo nepřijde, nic nezjistí, srdečně zveme !!! 

 

2. Kdo je Ježíš  Kristus?  

V tomto programu se budeme podrobně zabývat postavou Ježíše, historickým pozadím, trochu se 

podíváme na zoubek Bibli  

a budeme se ptát, jestli je věrohodná i ve 21. století 

 

3. Proč Ježíš zemřel? 

Tady už jde o samu podstatu křesťanské víry. Budeme zkoumat,  proč Ježíšova smrt stojí ve středu 

křesťanství. Pokusíme se  

o srozumitelný rozhovor a vysvětlení. 

 

4. Jak mohu získat víru? 

Je víru možno zdědit po rodičích? Jak se mohu stát věřícím? Víra versus jistota? To je několik otázek 

kterými se zabýváme v tomto večeru... 

 

5. Proč a jak číst Bibli?  

Bible, dlouhodobě největší světový bestseller. Jak k ní přistupovat, jak ji vůbec brát do ruky? Bible 

jako příručka pro život i jako dopis plný lásky napsaný a poslaný z nebe na zem... 

 

6. Proč a jak se modlit? 

Modlitba - něco nevysvětlitelného mezi nebem a zemí. A přitom součast každodenního rozhovoru s 

Bohem. 

 

Témata 7.-10. se probírají na víkendovém výjezdu mimo Pardubice 

Společný víkend prožitý mimo Pardubice je příležitostí ke sblížení se mezi sebou i k prožití osobního 

setkání s Bohem. 

7. Kdo je to Duch svatý? 

8. Co Duch svatý dělá? 

9. Jak můžeme být naplněni Duchem   svatým? 

10. Jak prožít zbytek života naplno?  

 

11. Jak odolat zlému? 

Téma zaměřené na zosobnělé zlo - Božího nepřítele, ďábla, satana. 

 

12. Jak nás Bůh vede? 

Často, když se ohlédneme na svůj prožitý život, můžeme vidět zpětně Boží vedení. Je možno ho 

aktivně vyhledávat? Opravdu Bůh aktivně zasahuje do našeho života? 

 

13. Proč a jak mluvit o víře s druhými lidmi? 

Pro mnohé je problém se sdílet s osobní vírou. Ale bez vzájemného sdělování si zkušeností s vírou by 



neuvěřil nikdo... 

 

14. Uzdravuje Bůh i dnes? 

ANO ! Ale Pán Bůh není "uzdravovací automat". Přesto uzdravení z Boží ruky je zkušeností mnoha 

lidí. Přijďte si o tom popovídat. 

 

15. A co církev?  

Církev není jen organizace. Bible mluví o církvi úplně jinak. Jak? Počkejte si až do tohoto závěrečného 

večera. 
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